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"Bokros csomag" után
"Leszkoyszki" csomag

Inota lakossága és az I.B.K. nevében
felháborodásunkat fejezzük ki azért az er-
kölcstelen döntésért, mely szerint akaratunk
ellenére mégis a "Várpalota" helységnév
táblát helyezték ki Inota összes bekötőútjá-
ra.

Az alpolgármester egy falugyú1ésen el-
hangzott kijelentésével sajnálatát fejezte ki,
hogy az akkor kint lévő egyetlen helységnév-
táblán nem szerepelt Inota. A várpalotai ön-
kormányzatnak ezidáig nem volt fontos, hogy
a többi bekötőúton van-e tábla. A szétválás
bejelentése után szinte azonnal kihelyezték a
"Várpalota" helységnév táblákat.

Nem hinnénk, hogy Inota kisebb szere-
pet töltött be a történelemben, mint V árpa-
Iota! Ha a polgármester urak nem tudnák a
római korban Inota egy postakocsi állomás,
ezen belül is lóváltó határállomás volt. Igaz
akkor még a neve I. nota (első állomást
jelent) volt és ebből lett az Inota elnevezés.

A világon mindenhol küzdenek a bármi-
nemű kisebbség jogaiért. Hazánkban és a
szomszédos országokban is még a nemzetiségi
kisebbség nyelvén is szerepel a helység neve
a táblákon.

Ezt az övön aluli ütést világviszonylat-
ban etnikumi kisebbség elfojtásának is ne-
vezhetnénk (igaz nem többnemzetiségűek
vagyunk). A következő lépésük a kitelepítés
lesz?

Mi, a régóta saját magunk által megte-
remtett, nyugodt környezetünkben élünk.
Ezt megirigyelték tőlünk a Várpalotaiak?

Mi nem kérünk mást, csak további nyugal-
mat és önállóságot! De ezt, ha kell követeljük!
Amennyiben a táblakihelyezéssel kapcsolatos
döntésüket nem magyarázzák meg, illetve az
inotai költségvetést (beleértve az elmúlt éveket
is) nem hozzák nyilvánosságra, úgy követelni

fogjuk a polgármesterek lemondását!
A jegyző úrtól és az önkormányzattói

nem ellenségeskedést vártunk, hanem segít-
séget, hogy minél könnyebben tudjunk lét-
rehozni egy fennmaradó várpalotai és egy
újdonsült inotai önkormányzatot.

Megéri-e, velünk lázadozó Inotaiakkal
szembeszegülni a tőlünk befolyt "minimá-
lis" pénzügyi keretekért? Vagy talán az ön-
kormányzat elismeri, hogy az a "minimális"
anyagi keret fedezi a várpalotai költségvetés
nagyobbik hányadát? Netán vállalják azt is,
hogy valójában erinek a bevételnek csak egy
töredékét fordították vissza Inotára?

A gázprogrammal kapcsolatban olyan,
nem hivatalos információk terjengenek, rni-
szerint a befolyt pénzekből és a japán hitel-
bó1 kb. 100 millió forintot fognak költeni
egy budapesti és egy várpalotai összekötő
iroda fenntartására, az itt dolgozó személy-
zet költségeire. Tudja-e, Tisztelt Várpalotai
Polgár, hogyagázprogram 45 hónapig tart?
Ezt a határozatot (melyről még később ol-
vashatnak) nemrégen hozta az önkormány-
zat, kizárólag várpalotai, egyhangú döntés-
sel.

Vajon az albizottságoknak, illetve a sza-
kértőknek volt-e lehetőségük áttekinteni ezt
a dokumentációt?

Volt már Magyarországon EOCÉN
program, ami kishíján tönkretette a Dunán-
túl hévíz és karsztvíz forrásait. A várpalotai
környezetvédelmi program lesz a következő
ilyen ipari és gazdasági melléfogás?

A neméppen népszerű Bokros pénzügy-
miniszter úr "csomagja" már a kezdetén
nyilvánosságra került, ezzel szemben a
"Leszkovszki csomag" mint ahirosimai
atomrobbanás - egyszerre becsapódik és
utólag fejti ki hatását.

A Kohó nyugdijas Idub '95. évi programja
Február 28-án Klubnap - orvosi

előadás Dr. Széles Margit előadása.
Március 8-án Nőnap a kohóban,

fővárosi előadókkal volt a műsor.
Március 28-án Gunarason fürdés

(45 fó)

Április 25-én Károly atya előadása
a falu házban Inotán.

Május 30-án Megyei Nyugdíjas Ta-
lálkozó Zánkán, (90 fö)

Június 16-án Kirándulás Igalra, a
Taszári repülőmúzeum megtekintése.
(90 fö)

Július 25-én kirándulás Szentendré-
re. Lepeneén - ami Visegrád mellett van

- fürdés, meleg fürdő is van. Csodála-
tos hely, szép panorámával aDunára.

Augusztus 8-án unokás kirándulás
Tamásiba.

Augusztus 19-én kirándulás Majk-
ra - Komáromban fürdés. A határ átlé-
pésére is lehetőség van.

Szeptember - még nincs pontos
dátum az Országház megtekintésére,
este kabarészínház (Mikroszkóp vagy
Vidám Színpad).

December 28-án hagyomány az
évvégi búcsúztatási bál (tombola, ked-
vesség).

Örömmel tudatjuk az inotaiakkal, hogy
egyik polgárunk jelentős eredményekkel di-
csekedhet. Az nem elég, hogy Völgyi Árpádné
gazdálkodó az 1994. évben a megyei tejtiszta-
sági versenyen első helyen végzett, az idén
augusztus 18-án hivatalos volt Budapestre, a
Földművelési Minisztériumba. Itt került ugya-
nis kihirdetésre a miniszter által kiírt "Arany-
koszorús Gazda" illetve Gazdaasszony pályá-
zat eredménye, ahol Völgyi Árpádné elnyerte
ezt a megtisztelő címet.

Az országból 18-an részesültek e kitüntető
címben - 5 nő és 13 férfi. A díjakat Lakos
László mezőgazdasági miniszter adta át.

Kívánjuk, hogy munkájában továbbra is ha-
sonló eredményeket éljen el.

Hazai növénynemesítőket is kitüntettek ezen
az eseményen, akik a Fleischmann Rudolf nagy-
nevű növénynemesítőről elnevezett díjban része-
sültek.

A magyar erdőgazdálkodásban elért kiváló
eredményeiért szintén Veszprém megyei pol-
gár, Dr. Bús Mária a Veszprém megyei Erdő-
felügyelőség igazgatója részesült magas kitün-
tetésben.

• • •
1995. augusztus 15-én a várpalotai Polgár-

mesteri Hivatalban rendkívüli testületi ülést
hívtak össze, a Várpalotát érintő gázprogram
ügyében. Az erről kapott tájékoztatás igencsak
meglepte az Inotai polgárok nagy részét, ugya-
nis ezen a testületi ülésen szavazni kellett arról,
hogyagázprogram, az ott felvázolt feltételek-
kel induljon, vagy sem.

A polgárok megdöbbenten vették tudomá-
sul, hogy ezek szerint a tény még nem tény?
Nem elég, hogy nem kapunk tisztességes és
kimerítő tájékoztatást a saját gázunk bevezeté-
se ügyében, ezek szerint a még nem biztos
beruházásra előre kell fizetnünk.

Ezen a bizonyos testületi ülésen szavaznia
kellett képviselőinknek. A szavazás eredmé-
nye 13-4 arányú volt a bevezetés mellett.

A kapott tájékoztatás szerint nagyon ma-
gas járulékes költségek mellett kellene épülnie
a gázvezetéknek. A japán hitelnyújtó cég iro-
dát kívánna létesíteni Várpalotán, illetve Bu-
dapesten, milliós léptékű gépjármű kilornéter-
díjakat szabott meg a japán "munkatársak"
számára, nem beszélve a két iroda fenntartási
és egyéb díjainak több tízmillió forintot kitevő
összegéról.

Úgy tűnik az embereknek, hogy valójában
ehhez az egészhez annyi köze van a polgárok-
nak, a lakosoknak, hogy adják a pénzüket,
előre, aztán majd lesz ahogy lesz.

Sokan említették hogy Inotán (a Készenlé-
ti lakótelepet is beleértve) semmi értelme Vár-
palotával közösen vezetni, hiszen így Várpalo-
ta adósságával együtt kezelnék az ügyet. A
szétválás után természetesen újra kellene tár-
gyalni az inotai gázprogramot, ránk nézve ked-
vezőbb feltételekkel. Mert kérem lehetnének
kedvezőbb megoldások is.


